
 

 

Referat fra Bestyrelsesmøde mandag d. 20. juni – 2022-  Kl. 19.00 hos: 

Henrik/2 -  

Deltagere: Tina/27, Lars S./11, Lars A./10, Henrik/2 og Jan/4.  

 

Arbejdsweekend lørdag d. 30. april:  

- Alt gik fint, som det plejede, godt fremmøde, kun ca. 3 huse manglede, hyggelig samvær og god 

planlægning fra Forskønnelsesudvalget og Pizzaen var god! 

- Næste arbejdsdag med sommerfest! = Lørdag d. 3. september – sæt kryds i kalenderen! 

 

Opgravning Nordkysten Fibernet: 
- Nordkysten har været her med at par mand og rettet nogle småting op med bl.a. fliser. Asfalten 

kommer de om ca. 1 år efter at lægge rigtig om når det er færdig med at synke.  

 

Vandproblemer i Kroengen: 
- Torsdag d. 30.06. kl. 08:00 kommer der 1-2 mand fra Sejersten Kloak og sammen med Lars A./10 

og Ole/17 vil de gå rundt og spule dræn og kloak.  

- Gribvand har haft en repræsentant ude sammen med Ole/17 og Jan/4 d. 28.04.2022. og besigtige 

dræn, rør og brønde, de vender tilbage med besked.  

 

Havemand:  
- Status: Nu har han været her 4 gange, der har været nogle steder han havde glemt, men det er 

påtalt og sidste gang gennemgik Jan/4 de arealer med Johan som skal klippes. Han bruger kun 

buskrydderen ca. hver 2/3 gang.   

 

Økonomi/budget status: 
- Budget kører som planlagt. Bankbeh. Per 19.06: 227.792,00 mangler dog at betale gyngestativ -

62.000,00. 

 

Hækklipning ud mod fællesareal stier og P-plads 

- Alle bedes lige checke om deres bøgehæk eller anden bevoksning gror ud over fællesarealer som 

gangsti, parkering etc. Og få klippet det ind hvis det er tilfældet, så pladsen på fællesarealet 

bibeholdes.  

 

Fliseudskiftning af dem der er gået i stykker med gamle fliser fra div. Projekter 

- Har nogen projekter med udskiftning af de fliser, som vi bl.a. har liggende på vores fælles stier, så 

hør Bestyrelsen inden de bortskaffes, vi påtænker at de kunne bruges til at udskifte dem der er 

gået i stykker, så vi ville gemme dem til en arbejdslørdag eller evt. havemand der kan udskifte 

dem.   
 

 

 



 

 

 

 

Parkering på torvene: 
- Bestyrelsen vil endnu engang gøre opmærksom på at kørsel og parkering på både Syd- og Nordtov 

ikke er tilladt. Underlaget kan ikke holde til den kørsel/vægt.  

- Det samme gælder for kørsel/levering af brænde med Truck, vi har set flere skader efter dette, få 

brændet sat af på egen P-plads, eller lige på fliserne efter vejen/P-plads.   

 

Gyngestativ færdig: 
- Gyngestativ er færdig og opsat på Nordtorvet – Tak til Mikkel for koordinering og styring af dette.  

 

Gangbro bag ved hus nr. 16 ind til Friskolen: 
- Mikkel og Decheries projekt med tilskud fra Friluftsrådet er med hjælp fra flere i Kroengen nu 

færdiggjort – Der er billeder og film fra arbejdet på FB/Kroengen, men kig ned og se det flotte 

resultat! Godt gået Mikkel og Bro-Team! 

 

 

 

Næste bestyrelsesmøde mandag d. 22.08.2022 hos Lars A./10.   


